
Referat af Afdelings bestyrelsemøde, den 30. juli kl. 
19.00 ved Eva 

Deltagere: Hanne, John, Jette og Eva  

1. Godkendelse af seneste referat - godkendt


2. Siden sidst


1. Landsbyggefonden - Landsbyggefonden har godkendt 
økonomisk støtte til en tilstandsrapport af vores afdeling. 
Rapporten ligger færdig slut ´24, start ´25


2. Regnskab 2023 - Vi har ikke underskrevet regnskabet for 2023, 
da vi har ønsket skriftlig svar fra adm. på 12 spørgsmål.


3. Opsamling på lys på stierne - tilbud er indhentet og kan 
iværksættes, men vi afventer et overblik af vores økonomi


4. Hjertestarter -  opfordring til den kommende bestyrelse


5. Eval. af Sommer komsammen. Hygge og en god dag. Gentages 
gerne næste år


6. Selvskabslokalet - Direktøren har henvendt sig vedr. Lægernes 
ønske om at få den inderste ende af kaffestuen i selskabslokalet. 
Dette er godkendt ved et tidligere afdelingsmøde og Lægerne 
ønsker nu at igangsætte arbejdet. Vi gør opmærksom på 
økonomien i det


3. Hvad skal der med til budgetmødet fra os


1. Regnskab/budget - vi har et ønske om at vores afd., 
selskabslokale, lægehus skal synliggøres bedre i budget og 
regnskab


2. Henlæggelser - til hoveddøre, hvordan er vores økonomi i forhold 
til fraflytninger?


3. Afklaring på udvendig vedligehold (maling)


4. Afklaring på vedligehold af udestuer - præciseres også i 
forbindelse med fraflytning / indflytning. Har vores afdelingen 
særskilt liste til syn?




4. Forberedelse til afdelingsmødet - Eva sørger for at adm. får relevante 
oplysninger 


1. Dagsorden  


2. Årsberetning - gennemgået


3. Valg


4. Servering


5. Flyttemappe - til næste bestyrelsesmøde


6. Evt.


Ref. Eva 



